
 

Concept besluitenlijst presidium  
 

Datum vergadering 22 augustus 2022 

Aanvang 20.00 uur 

Locatie Brandweerzaal, Rijnstraat 20, Geldermalsen 

Voorzitter Henk de Man 

Aanwezig Fred Temminck (CU), Rita Boer Rookhuiszen-de Joode (D66), Petra van Kuilenburg 

(LLBWB), Gerard Kievit (SGP), Gert-Jan van Ochten (VVD), Annet IJff (PvdA), Gijsbert 

van de Water (VWB), Andrea Zierleyn (GL), Ton Miltenburg (CDA), Servaas Stoop 

(burgemeester) 

Afwezig Hans Daudeij (DB), Lourens van Bruchem (SGP) 

Griffier Hans van der Graaff 

Besluitenlijst Muriëlle de Wit 

 

 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering kort na 20.00 uur. 

 

2. Vaststellen agenda 22 augustus 2022 
Mevrouw Van Kuilenburg mist het overzicht van de concept raadcyclus voor oktober. De voorzitter geeft aan dat 
bij punt 5 is vermeld, dat deze lijst vanwege het zomerreces en de personele wisselingen bij de griffie nog niet 
gereed was. Bij het volgend presidium op 19 september is dit wel het geval. Hiermee wordt de agenda 
vastgesteld. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst 27 juni 2022 en actielijst 22 augustus 2022 
Mevrouw Zierleyn merkt bij pag. 1 van de besluitenlijst over de actielijst Burgerparticipatie en Right to Challenge 
op dat er eerst 3 avonden gepland gingen worden. Mevrouw Boer Rookhuiszen licht toe dat in overleg met de 
griffie en de heer Van der Lecq tot 1 avond is besloten. Hiermee wordt de besluitenlijst vastgesteld. 
De actielijst is met het plannen van bovengenoemde avond afgehandeld en dus leeg. 

 

4. Evaluatie 

Raadsvergadering 28 juni 2022 
Mevrouw Van Kuilenburg wil terugkomen op de gang van zaken bij de besluitvorming van de 
Winkeltijdenverordening op 28 juni. Zij stelt dat het proces van behandeling van dit onderwerp niet conform het 
Reglement van Orde is verlopen. De griffier legt uit dat in het Reglement van Orde niets is vastgelegd over het 
wijzigen van raadsvoorstellen tussen de oordeelsvormende en besluitvormende raadsvergadering. 
Dat dit  u in de meeste gevallen niet wordt toegestaan, is meer een door gewoonte gegroeide werkwijze. 
Vanuit deze gegroeide werkwijze is het voorstelbaar dat er bezwaar wordt gemaakt tegen de procedure 
wanneer deze hiervan afwijkt. Dat laat echter onverlet dat het de raad te allen tijde vrij staat van deze werkwijze 
af te wijken. Dit geldt voor het tussentijds wijzigen van een voorstel als ook de snelheid van de procedure.  
Dit is en blijft een besluit van de raad zelf. 
 
In de schorsing tijdens de behandeling van dit agendapunt is er van verschillende kanten in felle bewoordingen 
richting de griffie gereageerd over de gegeven adviezen en de gevolgde procedure van dit agendapunt. De 
griffier hecht eraan hier te melden dat hij zich tijdens dit overleg  behoorlijk klem gezet voelde.  
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Temeer omdat er verantwoordelijkheden bij hem werden neergelegd, zowel inhoudelijk als procedureel, die 
feitelijk bij de raad zelf berusten. De opvattingen en meningen over de procedure staan in zijn ogen voor dit 
onderwerp niet los van de politieke meningen over de inhoud van het stuk. Dat is op zich begrijpelijk. Maar op 
het moment dat de griffie daarin -onterecht- verantwoordelijkheden krijgt toebedeeld wordt deze ook onderdeel 
van het politieke veld. Daar hoort de griffie niet thuis. Hij heeft de discussie tijdens de schorsing dan ook als 
onprettig en onveilig ervaren en hij hecht eraan dit ook in deze bewoordingen tegenover het presidium uit te 
spreken. 
 
Conclusie is dat het presidium beslist over de agenda, en bij het vaststellen van de raadsagenda en tijdens de 
raadsvergadering, beslist de raad. Het presidium moet niet terugkomen op haar besluiten en als er dan iets 
besloten wordt, de griffie niet in die discussie betrekken. 

 

Raadsvergadering 4 juli 2022 

− Complimenten over de catering.  

− De heer Van de Water is blij dat er een unaniem besluit is uitgerold. 

 

5. Conceptplanning raadcyclus september 2022, update (bestuurlijke) planning 2022 

Vaststellen beeldvorming 6 september 2022 
 
De agenda van de beeldvormende vergadering van dinsdag 6 september wordt conform vastgesteld, met de 
vraag of de Welstandsnota nog op de agenda komt. Dit wordt gecheckt door de griffie. 
Het verzoek is om voor  het onderwerp  ‘Herinrichting openbare ruimte oud-Asperen’ een vergaderlocatie, in 
Asperen te vinden. De griffie pakt dit op. 

 
Mevrouw Zierleyn vraagt zich af wat de stand van zaken is over de Gastvrije Waaldijk. Het presidium herhaalt de 
wens een beeldvorming te organiseren over de Gastvrije Waaldijk. Voor het zomerreces is duidelijk geworden 
dat hierover geen voorstel meer naar de raad zal gaan, maar dat de wethouder volstaat met een informatienota. 
Naar aanleiding van deze nota zal dan een beeldvorming worden georganiseerd. Vanuit het presidium worden 
de nodige vragen gesteld over de volgorde van het proces en transparantie naar de inwoners; ook omdat 
verschillende leden hebben vernomen dat eind van deze maand de wethouder een definitief document 
ondertekent. Het presidium acht dit onwenselijk zolang de gemeenteraad nog niet in staat is geweest via een 
beeldvorming hierover met de bewoners te kunnen spreken. De griffie wordt gevraagd na te gaan over welk 
document het gaat en op welke wijze hierin een deadline speelt. 

Oordeelsvorming 13 september 2022 

Mevrouw Van Kuilenburg vindt het voorstel over de Lokale adaptie strategie met 13 pagina’s behoorlijk lang. 
Afspraak is toch dat raadsvoorstellen kort en bondig moeten zijn? De griffier legt uit dat het presidium bepaalt 
of een stuk op de agenda komt. Als het stuk onduidelijk is en niet rijp voor besluitvorming, komt het niet op de 
agenda.  

De burgemeester meldt nog een voorstel te willen toevoegen op 27 september: het bekrachtigen van de 
Noodverordening Boerenprotest West Betuwe 7 juli 2022. De gemeenteraad bekrachtigt een noodverordening in 
zijn eerste besluitvormende vergadering na de uitvaardiging, is in de gemeentewet vastgelegd. Het voorstel 
volgt. 

De burgemeester kondigt een informatienota aan over de ontwikkelingen rondom het asielbeleid; vanuit het 
presidium is de wens geuit hierover een bijeenkomst te beleggen. Normaliter worden informatienota’s die ter 
bespreking worden gevraagd geagendeerd voor de (eerstkomende) oordeelsvormende vergadering.  
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Gezien het zeer actuele onderwerp is de griffie gevraagd hier een aparte bijeenkomst in de week van 12 
september voor te plannen. Mevrouw IJff sluit hierop aan door vragen te stellen over IN077, wat de rol is van 
“Integreren doe je samen” voor statushouders. De burgemeester geeft aan dat deze vragen ook bij die 
bijeenkomst meegenomen kunnen worden. 
 
De bestuurlijke planning wordt als extra agendapunt toegevoegd aan de oordeelsvorming. De agenda wordt met 
deze aanvullingen vastgesteld. 
 

6. Overzicht diverse lijsten 
Mevrouw Zierleyn ziet bij de lijst Toezeggingen graag dat deze up-to-date gehouden wordt, zaken van 2 jaar 
geleden die nu nog lopen, de vervaltermijn nadert of is er al. De griffier vult aan dat er wat termen worden 
genoemd over actief informeren van de raad, of volgt nog enz. Het lijkt hem goed dat voor het komend 
presidium van 19 september in overleg met de bestuurssecretaris een update van alle lijsten wordt gemaakt. 
 
Mevrouw IJff heeft een vraag over ingekomen stuk D24, kostendelersnorm, wat is het standpunt van het 
college. Zij gaat deze eerst als schriftelijke vraag indienen voor tijdige beantwoording, op advies van de griffier. 

 

7. Verzoeken 
De griffier meldt dat met het aanpassen van de verordening voor de werkgeverscommissie, er een andere 
voorzitter gekozen mag worden dan de plaatsvervangend voorzitter van de raad. Annet IJff heeft zich kandidaat 
gesteld als lid van een niet-coalitiefractie. De voorzitter moet zich procedureel nog terugtrekken, waarna de 
nieuwe voorzitter gekozen kan worden. Voor de raadsvergadering van 27 september is hier duidelijkheid over en 
een voorstel. 
 
Mevrouw Zierleyn vraagt voor begrip bij de begeleiding van hun burgerlid die slechtziend en slechthorend is. Zij 
wil deel gaan nemen aan oordeelsvormende vergaderingen. Er is al voorzien in een training en zij heeft een 
schrijftolk. Voorrondevoorzitters moeten hier ook over ingelicht worden. 

 

8. Mededelingen 
De Interim-pl griffier  Dick van der Harst is gestart als griffier in Ommen, per 1 juli en is per die datum ook niet 
meer werkzaam bij de griffie 
Zijn opvolger, Katinka de Boer, wordt op 27 september als plaatsvervangend griffier beëdigd. 

 

9. Rondvraag 

Mevrouw Zierleyn meldt dat er wegens omstandigheden is besloten, dat binnen hun fractie de wisseling tussen 

mevrouw De Zwart en de heer Van der Lecq in het zomerreces van 2023 plaatsvindt. 

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.17 uur. 


